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Toader, legat de reactualizarea onorariilor avocatilor din oficiu: I-am rugat sa

justifice cheltuiala sa putem prinde în protocol

Ministrul Justitiei, Tudorel Toader, si-a aratat marti disponibilitatea de a discuta cu avocatii pe tema

onorariilor din oficiu, el precizând ca le-a cerut sa vina cu justificari pentru o reactualizare a acestora,

deoarece ''orice cheltuiala bugetara trebuie justificata''. 

''Nu e vorba de plângeri (ale avocatilor - n.r.), e vorba despre un memoriu prin care dânsii solicita reactualizarea

onorariilor din oficiu. Este o procedura care a fost initiata în 2017, dupa stiinta mea. Eu, la rândul meu, sunt avocat

suspendat, îi înteleg si tot timpul am la mine documentele. Am aratat disponibilitatea. Ştiti ca orice cheltuiala

bugetara trebuie justificata. I-am rugat sa justifice cheltuiala sa putem prinde în protocol, sa luam avizele necesare.

Am purtat o repetata corespondenta, prin care i-am invitat si îi invitam sa vina sa justifice. Chiar si azi dimineata

am revenit cu invitatia de a finaliza protocolul. Sper ca-l vom finaliza în scurt timp'', a spus ministrul Justitiei,

prezent la Comisia pentru abuzuri din Senat, care, împreuna cu cea juridica, discuta situatia onorariilor avocatilor

din oficiu.

În timpul dezbaterilor, Toader nu a exclus o revenire în avocatura dupa ce se va finaliza mandatul sau de ministru.

Avocati din Bucuresti, dar si din tara au protestat luni, fiind nemultumiti de blocarea onorariilor din oficiu si a

sumelor mici acordate pentru asistenta judiciara.

page 1 / 1


